

# ဝန်ထမ်း စတော့ရှယ်ယာဝယ်ယူမှု အစီအစဉ် (ESPP)

## မေးလေ့ရှိသောမေးခွန်းများ

### U.S. ပါဝင်သူများ<sup>1</sup>

**မေး-** ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်း စတော့ရှယ်ယာဝယ်ယူမှု အစီအစဉ် ("ESPP" သို့မဟုတ် "အစီအစဉ်") ၏ ဝန်ဆောင်မှုပံ့ပိုးပေးသူက ဘယ်သူဖြစ်ပါသလဲ။

ဖြေ- Fidelity ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရေးဝန်ဆောင်မှုများ ("Fidelity") သည် ESPP အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ စီမံအုပ်ချုပ်မှုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများ ပံ့ပိုးပေးသူဖြစ်ပါသည်။ စာရင်းသွင်းမှုလုပ်ငန်းစဉ်၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအနေဖြင့်၊ သင်သည် Fidelity နှင့်ပတ်သက်သော အကောင့်ကို သတ်မှတ်ရပါလိမ့်မည်။ သင့်အကောင့်ရှိ ရှယ်ယာများနှင့်ပတ်သက်၍ Fidelity ထံမှ ဆက်တိုက် ဆက်သွယ်အသိပေးမှုများကိုလည်း လက်ခံရရှိပါလိမ့်မည်။

**မေး-** ကျွန်ုပ်သည် အစီအစဉ်တွင်ပါဝင်ရန် မည်သည့်အချိန်တွင် အရည်အချင်းပြည့်မီပါမည်နည်း။

ဖြေ- သင်သည် ကမ်းလှမ်းမှုကာလမှစ၍ အနည်းဆုံး 6 လဆက်တိုက် တာဝန်ထမ်းဆောင်ထားပြီး ပြုကွဲဒိန်းနှစ်အရ သင့်ကို တစ်ပတ်လျှင် အနည်းဆုံး နာရီ 20 ကြာအောင် သို့မဟုတ် 5 လကြာအောင် အလုပ်ထမ်းဆောင်ထားပါက ပါဝင်ရန် အရည်အချင်းပြည့်မီပါသည်။ ရွေးချယ်မှုများ အပါအဝင် Americold ဘုံ စတော့ရှယ်ယာ၏ ပမာဏတစ်ခုအထိရှိသည့် ရှယ်ယာအားလုံး၏ 5% ထက်ပို၍ ပိုင်ဆိုင်သည့် လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်သည် ESPP တွင် ပါဝင်နိုင်ပါသည်။

**မေး-** အစီအစဉ်တွင် ကမ်းလှမ်းချက်ကာလ ဘယ်လောက်ရှိပါသလဲ။

ဖြေ- ကျွန်ုပ်တို့၏ ESPP သည် နှစ်စဉ် 6 လကာလနှစ်ကြိမ်ဆက်တိုက်ဖြစ်သော ကမ်းလှမ်းမှုကာလများတွင် ဆောင်ရွက်ပါလိမ့်မည်။ ကမ်းလှမ်းသည့် ကာလသည် လစာစာရင်း ထည့်ဝင်မှုအားလုံးကို စုပေါင်းထားသည့် အချိန်ကာလ ဖြစ်သည်။ ပထမကာလသည် ဇန်နဝါရီလ 1 ရက်နေ့တွင် စတင်မည်ဖြစ်ပြီး ဝယ်ယူသည့်နေ့ရက်ဖြစ်သော ဇွန်လ 30 ရက်နေ့တွင် ပြီးဆုံးပါမည်။ ဒုတိယကာလသည် ဇူလိုင်လ 1 ရက်နေ့တွင် စတင်မည်ဖြစ်ကာ ဝယ်ယူသည့်နေ့ရက်ဖြစ်သော ဒီဇင်ဘာလ 31 ရက်နေ့တွင် ပြီးဆုံးပါမည်။

**မေး-** ဘယ်အချိန်မှာ အစီအစဉ်တွင် စာရင်းသွင်းနိုင်ပါသလဲ။

- ဖြေ- ESPP တွင် ပါဝင်ရန် တစ်နှစ်လျှင် 2 ကြိမ် ကမ်းလှမ်းသည့် စာရင်းသွင်းကာလအတွင်း စာရင်းသွင်းရပါမည်။
- ဇန်နဝါရီလ 1 ရက်နေ့မှ စတင်သည့် ကမ်းလှမ်းချက်ကာလအတွက် ဒီဇင်ဘာလ 1 - ဒီဇင်ဘာလ 15 နှင့်
  - ဇူလိုင်လ 1 ရက်နေ့မှ စတင်သည့် ကမ်းလှမ်းချက်ကာလအတွက် ဇွန်လ 1 ရက် - ဇွန်လ 15 ရက်အထိ။

**မေး-** ကမ်းလှမ်းချက်ကာလတစ်ခုစီ မတိုင်ခင် စာရင်းသွင်းဖို့ လိုအပ်ပါသလား။

<sup>1</sup> ဤမေးလေ့ရှိသောမေးခွန်း စာရွက်စာတမ်းတွင် ကိုးကားထားသော ရက်စွဲအားလုံးကို အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုရှိ အရှေ့တိုင်းစံတော်ချိန် (EST) ပေါ်တွင် အခြေခံထားပါသည်။

ဖြေ- ကျွန်ုပ်တို့၏ အစီအစဉ်အတွက် အလိုအလျောက် သက်တမ်းတိုးသည့် လုပ်ဆောင်ချက် ရှိပါသည်။ ESPP တွင် သင်စာရင်းသွင်းလိုက်သည်နှင့် သင်၏ ထည့်ဝင်ငွေ ပမာဏ မပြောင်းမချင်း သင်ရွေးထားသည့် တူညီသော ထည့်ဝင်ငွေ ပမာဏဖြင့် နောက်ပိုင်း ကမ်းလှမ်းချက်ကာလများအထိ သင်က ဆက်လက်၍ စာရင်းသွင်းပြီး ဖြစ်နေမည်ဟု ဆိုလိုပါသည်။ လာမည့် ကမ်းလှမ်းချက် ကာလအတွက် စာရင်းသွင်း ကာလအတွင်း အဆိုပါပြောင်းလဲမှုကို ပြုလုပ်ပေးရမည်။

**မေး- ကျွန်ုပ်၏ နုတ်ယူမှု ဘယ်အချိန်မှာ စတင်မှာလဲ။**

ဖြေ- လစာစာရင်းမှ နုတ်ယူမှုများကို ကမ်းလှမ်းချက် ကာလ စတင်ပြီးနောက် ပထမဆုံး လစာရချိန်တွင် စတင်ပါမည်။

**မေး- ဘယ်လိုမျိုး သတ်မှတ်ချက်မီသော နှစ်နာကြေး ပါဝင်ပါသလဲ။**

ဖြေ- သင်၏ သတ်မှတ်ချက်မီသော နှစ်နာကြေးတွင် သင်၏ ပုံမှန်ဆက်တိုက်အချိန်လိုက် ဝင်ငွေများ၊ အခြေခံလစာ၊ အချိန်ပို၊ PTO၊ ပိတ်ရက်လစာ၊ ဖျားနာခွင့်လစာ၊ အားလပ်ရက်လစာ၊ ဂျူရီတာဝန်လစာ၊ နာရေးခွင့်လစာ သို့မဟုတ် စစ်မှုထမ်းလစာ ကာလတို့ ပါဝင်ပါသည်။

**မေး- ကျွန်ုပ်သည် မည်မျှထည့်ဝင်နိုင်ပါသနည်း။**

ဖြေ- သင်သည် အခွန်ဆောင်ပြီးနောက်ပိုင်းကျန်ရှိမှုပေါ် အခြေခံသည့် သင်၏ နှစ်နာကြေး၏ အနည်းဆုံး 1% မှ အများဆုံး 10% အထိကို ထည့်ဝင်နိုင်ပါသည်။ ထည့်ဝင်မှုများသည် ပမာဏတစ်ခုလုံး ဖြစ်ရပါမည် (ဥပမာ၊ 3% ဖြစ်ရပါမည်၊ 3.5% မဖြစ်ရပါ)။

**မေး- ထည့်ဝင်မှုများပေါ်တွင် ကန့်သတ်ချက်တစ်စုံတစ်ရာ ရှိပါသလား။**

ဖြေ- ရှိပါသည်။ သင်၏ ESPP ဝယ်ယူမှုများကို ပြက္ခဒိန်နှစ်တစ်နှစ်လျှင် အများဆုံး \$25,000 တန်ဖိုးအထိ ကန့်သတ်ထားပါသည်။ ဈေးကွက်တန်ဖိုးကို ကမ်းလှမ်းမှုကာလ၏ ပထမရက်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ 15% လျော့စျေး သက်ရောက်ခြင်းမပြုမီအချိန်အတိုင်း ဆုံးဖြတ်လိမ့်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းမှာ ကမ်းလှမ်းသည့် ကာလအဆုံးတွင် သင်ဝယ်ယူနိုင်သည့် ရှယ်ယာအများဆုံး အရေအတွက်မှာ ကမ်းလှမ်းသည့် ကာလ၏ ပထမဆုံး၌ Americold စတော့ရှယ်ယာ၏ အတန်အဆင့်ဖြစ်သော ဈေးကွက်တန်ဖိုးဖြင့် ပိုင်းခြားထားသည့် \$25,000 ဖြစ်မည်ဖြစ်ပြီး ကြိုတင် ကမ်းလှမ်းချက်အရ ပြက္ခဒိန်နှစ်တစ်နှစ်အတွင်း ယခင် ဝယ်ယူခဲ့သည့် ရှယ်ယာတိုင်းထက် လျော့နည်းသည်ဟု ဆိုလိုသည်။ \$25,000 အထက် ထည့်ဝင်ငွေအားလုံးကို သင်၏ လစာစာရင်းထဲသို့ ငွေပြန်အမ်းပေးပါမည်။ ESPP တွင် ငွေထည့်သွင်းမှုကို သင်မရပ်တန့်သရွေ့ နုတ်ယူမှုများမှာ လာမည့် ပြက္ခဒိန်နှစ်အစတွင် ထပ်မံ၍ စတင်ပါမည်။

**မေး- ဝယ်ယူနိုင်သည့် ရှယ်ယာများအတွက် အရေအတွက် ကန့်သတ်ချက် ရှိပါသလား။**

ဖြေ- ရှိသည်။ သင်သည် ကမ်းလှမ်းချက် ကာလတစ်ခုတွင် ရှယ်ယာများကို အရေအတွက်တစ်ခုအထိသာ ဝယ်ယူနိုင်သည်။ ပါဝင်သူ မည်သူကမျှ ကမ်းလှမ်းချက် ကာလတစ်ခုအတွင်း ရှယ်ယာ 2,400 ထက်ပို၍ ဝယ်ယူမရနိုင်ပါ။

**မေး- ကျွန်ုပ်၏ လစာပြေစာမှ နုတ်ယူမှုများမဟုတ်ဘဲ ESPP တွင် ငွေသားထည့်ဝင်မှု ပြုလုပ်နိုင်ပါသလား။**

ဖြေ- မရပါ။ ထည့်ဝင်မှုများကို သင့်လစာမှ အခွန် ဖြတ်တောက်ပြီးနောက်တွင်သာ ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။

**မေး။ ကမ်းလှမ်းချက်ကာလ စတင်သည်နှင့် ကျွန်ုပ်၏ ထည့်ဝင်နှုန်းကို ပြောင်းလဲ သို့မဟုတ် ရပ်တန့်နိုင်ပါသလား။**

ဖြေ။ ရပါသည်။ ကမ်းလှမ်းချက် ကာလ စတင်သည်နှင့် သင်၏ ထည့်ဝင်နှုန်းကို ပြောင်းလဲ သို့မဟုတ် ရပ်တန့်နိုင်သော်လည်း ၎င်းက အောက်ပါ စည်းမျဉ်းများအပေါ် မူတည်ပါသည်-

- ကမ်းလှမ်းချက် ကာလအတွင်း သင်၏ ထည့်ဝင်ငွေ ရာခိုင်နှုန်းကို တိုးမြှင့်ရန် သင့်အား ခွင့်ပြုထားပါ။
- ကမ်းလှမ်းချက် ကာလအတွင်း သင်၏ ထည့်ဝင်မှုကို 1 ကြိမ် လျှော့ချနိုင်ပါသည်။ သင်၏ ထည့်ဝင်မှု ရာခိုင်နှုန်းကို ပြောင်းလဲရန် ရွေးချယ်ပါက ဝယ်ယူသည့်နေ့ မစတင်မီ **15 ရက်** ကြိုတင်၍ ထိုသို့ လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။ ဥပမာ၊ ဝယ်ယူရက်မှာ ဇွန်လ 30 ရက်နေ့ ဖြစ်ပါက ဤပြောင်းလဲမှုကို ဇွန်လ 15 ရက်မတိုင်မီ ပြုလုပ်ရပါမည်။
- သင်၏ Fidelity အကောင့်သို့ သွားရောက်ပြီး သင့်ထည့်ဝင်မှုကို 0% သို့ ပြောင်းခြင်းဖြင့် ESPP အတွက် သင်ထည့်ဝင်မှုများကို အချိန်မရွေး ရပ်တန့်နိုင်ပါသည်။ သင်၏ ထည့်ဝင်မှုကို ရပ်တန့်ရန် ရွေးချယ်ပါက ဝယ်ယူသည့်နေ့ မစတင်မီ **15 ရက်** ကြိုတင်၍ ထိုသို့ လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။ ဥပမာ၊ ဝယ်ယူရက်မှာ ဇွန်လ 30 ရက်နေ့ ဖြစ်ပါက ဤပြောင်းလဲမှုကို ဇွန်လ 15 ရက်မတိုင်မီ ပြုလုပ်ရပါမည်။ ကမ်းလှမ်းချက် ကာလအတွင်း သင့်လစာမှ နုတ်ယူလိုက်သည့် ထည့်ဝင်ငွေအားလုံးကို ဝယ်ယူရက်တွင် ရှယ်ယာများ ဝယ်ယူရန် အသုံးပြုနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ သို့သော် ကမ်းလှမ်းချက် ကာလအတွင်း နောက်ထပ် ထည့်ဝင်ငွေများ ပြုလုပ်နိုင်မည် မဟုတ်ပါ။

ကမ်းလှမ်းချက် ကာလအတွင်း ထည့်သွင်းမှုကို သင်ရပ်တန့်ပါက အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်ရန် နောက်ပိုင်း စာရင်းသွင်းမှု ကာလအတွင်း စာရင်းပြန်သွင်းပေးရပါမည်။

**မေး- ကျွန်ုပ်သည် ESPP တွင် ပါဝင်ခြင်းကို အချိန်မရွေး ရုတ်သိမ်းနိုင်ပါသလား။**

ဖြေ- ရပါသည်။ သင်သည် Fidelity ကို အသိပေးကာ နှုတ်ထွက်မှုရွေးချယ်ခြင်းကို ပြီးစီးအောင်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ESPP ထံမှ နှုတ်ထွက်နိုင်ပါသည်။ သင် နှုတ်ထွက်သည့်အခါ၊ သင့်အကောင့်တွင် စုပုံနေသည့် ထည့်ဝင်မှုအားလုံးကို စီမံခန့်ခွဲမှုအရ တတ်နိုင်သမျှ အမြန်ဆုံး သင့်ထံ ပြန်ပေးလိမ့်မည်ဖြစ်ကာ ထို ကမ်းလှမ်းခြင်းကာလအတွင်း နောက်ထပ် ထည့်ဝင်မှုတစ်စုံတစ်ရာကို ပြုလုပ်နိုင်လိမ့်မည် မဟုတ်ပါ။ သင်သည် နှုတ်ထွက်ရန်ရွေးချယ်ပါက၊ သင်သည် ဝယ်ယူသည့်ရက်မတိုင်မီ အနည်းဆုံး **15 ရက်** ကြို၍ ထိုသို့လုပ်ဆောင်ရပါမည်။ ဥပမာ၊ ဝယ်ယူရက်မှာ ဇွန်လ 30 ရက်နေ့ ဖြစ်ပါက ဤပြောင်းလဲမှုကို ဇွန်လ 15 ရက်မတိုင်မီ ပြုလုပ်ရပါမည်။ အစီအစဉ်မှနှုတ်ထွက်ပြီးနောက်၊ သင်သည် ထပ်မံပါဝင်ရန် ရွေးချယ်ပါက၊ စာရင်းသွင်းမှုကာလအတွင်းတွင် ပြန်လည်၍စာရင်းသွင်းရန် လိုအပ်ပါလိမ့်မည်။

**မေး- ကျွန်ုပ်သည် ယခုအချိန်တွင် မပါဝင်ရန် ဆုံးဖြတ်ပါက၊ ကျွန်ုပ်တွင် အခြားအခွင့်အရေး ရရှိပါမည်လား။**

ဖြေ- ရပါသည်။ သင်သည် ESPP တွင် ယခု စာရင်းသွင်းရန် ဆုံးဖြတ်ပါက၊ သင်သည် နောင်လာမည့် စာရင်းသွင်းမှုကာလ တစ်စုံတစ်ရာတွင် စာရင်းသွင်းနိုင်ပါသည်။ ဥပမာ၊ သင်သည် ဒီဇင်ဘာ 1-15 စာရင်းသွင်းမှုကာလအတွင်း စာရင်းသွင်းရန် မရွေးချယ်ပါက၊ သင်၏ စာရင်းသွင်းနိုင်သော နောက်တစ်ကြိမ်အခွင့်အရေးမှာ ဇွန် 1-15 စာရင်းသွင်းမှုကာလတွင် ဖြစ်ပါလိမ့်မည်။

**မေး- စတော့ရှယ်ယာဝယ်ယူမှုဈေးနှုန်းကို ဘယ်လိုဆုံးဖြတ်တာပါလဲ။**

ဖြေ- ESPP မှတစ်ဆင့် ဝယ်ယူသော Americold စတော့ရှယ်ယာဈေးနှုန်းသည် ကမ်းလှမ်းမှုကာလ၏ ပထမဆုံး ရောင်းဝယ်ခြင်းရက် သို့မဟုတ် ကမ်းလှမ်းမှုကာလ၏ နောက်ဆုံး ရောင်းဝယ်ခြင်းရက်ရှိ မျှတသောဈေးကွက်တန်ဖိုး (FMV) အောက်လျော့သော 15% လျှော့ဈေး ဖြစ်ပါသည်။ ဥပမာ-



**မေး- ဝယ်ယူသည့်ရက်တွင် ဘာဖြစ်မှာပါလဲ။**

ဖြေ- ဝယ်ယူသည့်ရက်တွင်၊ သင်၏ထည့်ဝင်မှုများကို လျှော့စျေးပေးထားသောဈေးနှုန်းဖြင့် ရှယ်ယာတစ်ခုလုံး၏ တတ်နိုင်သမျှ အများဆုံးပမာဏကို ဝယ်ယူရန် အသုံးပြုပါလိမ့်မည်။

**မေး- ကျွန်ုပ်သည် ရှယ်ယာများကိုဝယ်ယူသည့်အခါ အခွန်ဆောင်ရပါမည်လား။**

ဖြေ- မဆောင်ရပါ။ သင်၏ရှယ်ယာများကို ရောင်းချမှုမလုပ်မချင်း အခွန်မဆောင်ရပါ။

**မေး- ရှယ်ယာအားလုံးကို ဝယ်ယူပြီးနောက် ကျန်ရှိနေသည့် ပံ့ပိုးမှုတစ်စုံတစ်ရာနှင့်ပတ်သက်၍ မည်သို့ဖြစ်ပါမည်နည်း။**

ဖြေ- Americold အများနှင့်ဆိုင်သောစတော့ရှယ်ယာတစ်ခုလုံးကို ဝယ်ယူရန် လုံလောက်ခြင်းမရှိသော သင့်အကောင့်တွင်ကျန်ရှိနေသည့် ပမာဏတစ်စုံတစ်ရာကို နောက်လာမည့် ကမ်းလှမ်းမှုကာလတွင် အသုံးပြုပါလိမ့်မည်။

**မေး- ကျွန်ုပ်သည် ရှယ်ယာမည်မျှဝယ်ယူထားကြောင်းနှင့် ရှယ်ယာများကို မည်သည့်အချိန်တွင် ကျွန်ုပ်၏အကောင့်ထံ ပို့ဆောင်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း မည်ကဲ့သို့ သိနိုင်ပါမည်နည်း။**

ဖြေ- ၎င်းတို့ကို သင်၏ Fidelity အကောင့်ထဲသို့ အပ်နှံပေးလိုက်သည်နှင့် သင်သည် ရှယ်ယာအရေအတွက်ကို တွေ့မြင်နိုင်ပါလိမ့်မည်။ ဝယ်ယူသည့်ရက်နောက်ပိုင်း ခန့်မှန်းခြေ 2-3 ပတ်တွင် ရှယ်ယာများကို သင့်အကောင့်ထဲသို့ ထိုးစံအတိုင်း အပ်နှံပေးပါသည်။

**မေး- ဝယ်ယူသည့်ရက်ကို စောင့်ဆိုင်းနေစဉ်တွင် ကျွန်ုပ်၏ ထည့်ဝင်မှုများအတွက် အတိုးရရှိပါသလား။**

ဖြေ- မရရှိပါ။ သင့်ထည့်ဝင်မှုများအတွက် အတိုးမရရှိပါ။

**မေး- ကျွန်ုပ်၏ရှယ်ယာများကို မရောင်းချနိုင်မီတွင် ထိန်းသိမ်းထားသောကာလ ရှိပါသလား။**

ဖြေ- ရှိပါသည်။ သင်သည် သင်၏ရှယ်ယာများကို မရောင်းချနိုင်မီတွင် ဝယ်ယူသည့်ရက်မှ 6 လကြာအောင် သင်၏ရှယ်ယာများကို ထိန်းသိမ်းထားရန် လိုအပ်ပါသည်။ ထိန်းသိမ်းထားသည့်ကာလပြီးနောက် သင်၏ရှယ်ယာများကို အချိန်မရွေး ရောင်းချနိုင်ပါသည်။ သင်သည် Americold ၏ အတွင်းသိအနေအထားကို အမြတ်ထုတ်မှု မူဝါဒနှင့်ပတ်သက်သော ခေတ္တရပ်ထားခြင်း/အကြိုရှင်းလင်းမှုဆိုင်ရာ ကန့်သတ်ချက်တစ်စုံတစ်ရာတို့နှင့် သက်ဆိုင်သည့် ပစ္စည်း၊ ထုတ်ဖော်ပြောပြခြင်းမရှိသော သတင်းအချက်အလက်များကို ပိုင်ဆိုင်ထားခြင်းမရှိကြောင်း ဖော်ပြရပါမည်။ [www.americold.com/associates-resources](http://www.americold.com/associates-resources) တွင်ရှိသော Americold ၏ အတွင်းသိအနေအထားကို အမြတ်ထုတ်မှု မူဝါဒအားကိုးကားပေးပါ။ သင်သည် ရောင်းချချိန်တွင် အချို့သောအခွန်ဆိုင်ရာ တာဝန်ဝတ္တရားများနှင့် သက်ဆိုင်ပါလိမ့်မည်။ ကမ်းလှမ်းသည့်ရက်မှ 2 နှစ်မပြည့်သောကာလအထိ ထိန်းသိမ်းထားသော ရှယ်ယာများကိုရောင်းချမှုသည် ထိခိုက်စေသော အခွန်ဆိုင်ရာ နောက်ဆက်တွဲများကို ဖြစ်စေနိုင်ပါသည်။

**မေး- ကျွန်ုပ်၏ Fidelity အကောင့်မှ ကျွန်ုပ်၏ရှယ်ယာများကို လွှဲပြောင်းနိုင်ပါသလား။**

ဖြေ- ကျွန်ုပ်တို့၏ ESPP မှတစ်ဆင့် ဝယ်ယူထားသောရှယ်ယာများသည် ဝယ်ယူသည့်ရက်မှ 18 လကြာအောင် သင်၏ Fidelity အကောင့်တွင်ရှိနေရန် လိုအပ်ပါသည်။ သင်သည် ၎င်းတို့ကို ရောင်းချ၍မရနိုင်ပါဟု ဆိုလိုခြင်းမဟုတ်ပါ။ သင်သည် Fidelity မှတစ်ဆင့်

ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ရလိမ့်မည်ဖြစ်သည်ဟု ဆိုလိုခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ထိုအချိန် သက်တမ်းကုန်သွားပြီးနောက်၊ သင်သည် ၎င်းတို့ကို သင်၏ ကိုယ်ပိုင် ပွဲအကောင်အထည် သို့မဟုတ် သင်၏ Fidelity အကောင့်တွင် ၎င်းတို့ကို ထားရှိနိုင်ပါသည်။

**မေး။ ကျွန်ုပ်သည် ကုမ္ပဏီမှ ထွက်ခွာပါက သို့မဟုတ် အလုပ်ထုတ်ခံရပါက မည်သို့ဖြစ်မှာပါလဲ။**

ဖြေ။ သင်သည် ကုမ္ပဏီမှ ထွက်ခွာပါက သို့မဟုတ် အလုပ်ထုတ်ခံရပါက ကိစ္စရပ်အများစုတွင် သင်သည် ESPP တွင် ပါဝင်ရန် ရပ်စဲခံရလိမ့်မည်ဖြစ်ကာ သင်၏ထည့်ဝင်မှုများကို စီမံခန့်ခွဲမှုပိုင်းအရ တတ်နိုင်သမျှ အမြန်ဆုံး ငွေပြန်အမ်းပေးပါလိမ့်မည်။ သေဆုံးမှု၊ မသန်စွမ်းမှုနှင့် ပင်စင်ယူခြင်းတို့နှင့် ဆက်စပ်နေသည့် ထပ်ဆောင်း အသေးစိတ်အချက်များအတွက် [www.americold.com/associates-resources](http://www.americold.com/associates-resources) တွင်ရရှိနိုင်သော ဝန်ထမ်းစတော့ရှယ်ယာဝယ်ယူမှုအစီအစဉ် စာရွက်စာတမ်းကို ကြည့်ပေးပါ။

**မေး- ကျွန်ုပ်၏ရှယ်ယာများကို မည်သို့ရောင်းချရပါမည်လဲ။**

ဖြေ- ခြောက်လထိန်းသိမ်းထားခြင်းကာလ ပြီးသည့်နောက်၊ ရှယ်ယာများရောင်းချမှုကို သင်၏ Fidelity အကောင့်မှတစ်ဆင့် စတင်နိုင်ပါသည်။ သင်သည် ဝယ်ယူသည့်ရက်မှ 18 လကြာပြီးနောက် သင်၏ Fidelity အကောင့်မှ သင်၏ရှယ်ယာများကို လွှဲပြောင်းပါက ထိုရှယ်ယာများရောင်းချမှုကို သင်၏ကိုယ်ပိုင် ပွဲအကောင့်မှတစ်ဆင့် စတင်ပါလိမ့်မည်။

**မေး။ ကျွန်ုပ်၏ရှယ်ယာများကို ရောင်းချသည့်အခါ ကျွန်ုပ်ကို မည်သို့အခွန်ကောက်ခံမှာပါလဲ။**

ဖြေ။ သင်၏ရှယ်ယာများကို ရောင်းချသည့်အခါ၊ သင်သည် သင်၏ရှယ်ယာများကိုရောင်းချမှုမှ ရရှိသော အသားတင်ရရှိမှုပေါ်တွင် ဖက်ဒရယ်နှင့် အခြားသော သက်ဆိုင်သည့် ပြည်နယ်နှင့် ဒေသတွင်း ဝင်ငွေခွန်များကို ပေးဆောင်ခြင်းအတွက် တာဝန်ရှိလိမ့်မည်ဖြစ်သော်လည်း သာမန် ဝင်ငွေ နှင့်/သို့မဟုတ် ရင်းနှီးငွေအတိုင်း မည်မျှကောက်ခံလိမ့်မည်ဆိုသည်မှာ ကွဲပြားပါလိမ့်မည်။ အကျဉ်းချုံးဖော်ပြချက်၏ ပါဝင်သူများနှင့်သက်ဆိုင်သော ဖက်ဒရယ် ဝင်ငွေခွန်ဆိုင်ရာ နောက်ဆက်တွဲများအခန်းအား ကိုးကားပေးပါ။ သင်၏ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအခြေအနေနှင့်ဆိုင်သော သတင်းအချက်အလက်များအတွက် သင်၏ အခွန် သို့မဟုတ် ငွေကြေးဆိုင်ရာ အကြံပေးနှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးသင့်ပါသည်။

*ဤစာရွက်စာတမ်းသည် အစီအစဉ်နှင့်ပတ်သက်သည့် အရေးကြီးအချက်များကို အကျဉ်းချုံးဖော်ပြပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။ သို့ရာတွင်၊ ၎င်းသည် အစီအစဉ်ဖော်ပြချက်အနှစ်ချုပ် မဟုတ်ပါ။ ထို့အတူ ၎င်းသည် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု သို့မဟုတ် အခွန်ဆိုင်ရာ အကြံဉာဏ်ပေးခြင်း မဟုတ်ပါ။ အစီအစဉ်နှင့်ပတ်သက်သည့် ပိုမိုပြီးပြည့်စုံသော သတင်းအချက်အလက်များအတွက်၊ သင်သည် အစီအစဉ် စာရွက်စာတမ်းနှင့် အကျဉ်းချုံးဖော်ပြချက်ကို ဖတ်ရှုကာ သင်၏ အခွန် သို့မဟုတ် ငွေကြေးဆိုင်ရာ အကြံပေးနှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးသင့်ပါသည်။ ထိုသတင်းအချက်အလက် သို့မဟုတ် အခြားသော နှုတ်ပြောတင်ပြချက်နှင့် အစီအစဉ်စာရွက်စာတမ်းတို့ကြားတွင် ကွဲပြားခြားနားမှုရှိသည့် ကိစ္စရပ်မျိုးတွင်၊ အစီအစဉ်စာရွက်စာတမ်းက လွှမ်းမိုးအောင်နိုင်ပါလိမ့်မည်။ အစီအစဉ်တွင်ပါဝင်ခြင်းသည် အလုပ်ခန့်အပ်မှုအာမခံချက် မဟုတ်ပါ။ အစုရှယ်ယာလက်မှတ်များတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ဆက်စပ်နေသော ပြဿနာများရှိပါသည်။ စတော့ရှယ်ယာများတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံခြင်းတွင် ဆုံးရှုံးမှုအန္တရာယ် ပါဝင်ပါသည်။ စတော့ရှယ်ယာ၏ ပြီးခဲ့သော ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုစွမ်းဆောင်ရည်သည် နောင်တွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုစွမ်းဆောင်ရည်၏ အာမခံချက် သို့မဟုတ် ကြိုတင်ပြောကြားချက်မျိုး မဟုတ်ပါ။ Americold သည် အစီအစဉ်ကို အချိန်မရွေး မွမ်းမံရန် သို့မဟုတ် ပယ်ဖျက်ရန် လုပ်ပိုင်ခွင့်ရှိပါသည်။*